
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L

încheiat azi, 7 decembrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare din data de 7 decembrie 2022,
a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 1029/2022

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dna Velici Delia,
secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali, în funcție.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 962/2022 preşedinte de şedinţă este dna consilier

Burduf Margareta.
Ședința se desfășoară online.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Ordinea de zi a fost suplimentată cu un proiect de hotărâre:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Supun la vot Ordinea de zi suplimentată:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
1. Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile de

cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Investiții "Anghel
Saligny", pentru obiectivul de investiții "Reabilitare și Modernizare strada General Vasile Milea și strada
Maleia (DN 7A) din Municipiul Petroșani, județul Hunedoara";

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER SÂRBU:
- Citind Devizul general am văzut că sunt prevăzute cheltuieli pentru diverse și neprevăzute de 18 % în

condițile în care acestea ar putea fi până în 10%, este o sumă mare ținând cont că banii alocați pentru Maleia sunt
puțini în condițile în care ar trebui să iasă un drum destul de bun. Am mai văzut iar că suma pentru organizarea de
șantier este mare. Eu spun toate acestea deoarece noi va trebui să mai contribuim din bugetul local pentru acest
drum dacă ne dorim să fie cât de cât de calitate, cu scurgeri, cu trotuare.

DL PREDA:
- Drumul pe Maleia nu poate fi proiectat cu trotuare, pentru că are structura drumului național. El este drum

național prevăzut fără trotuar, scrgerea apelor este prevăzută iar diversele și neprevăzutele, conform legislației în
vigoare, sunt pentru lucrări de reabilitare, lucrări existente se pun 20%. Noi am pus 18%. 10% se pun pentru
lucrări noi sau construcții noi. Acest Deviz a fost aprobat de mult de către dumneavoastră, este și licitat, noi
aprobăm acum doar cofinanțarea primăriei.

DL PRIMAR:
- Toate studiile care s-au făcut, s-au făcut la faza de DALI și nu mai este nevoie de altele.

DL CONSILIER SÂRBU:
- Am înțeles.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Eu nu înțeleg de ce face parte din drumul național și nu poate fi prevăzut cu trotuare?



DL PRIMAR:
- Probabil că proiectantul a stabilit că multe porțiuni nu permit construirea de trotuare. Nici acum nu este

trotuar decât pe niște porțiuni foarte mici.

DL COSNILIER SÎRBU:
- Totuși sunt porțiuni unde sunt locuințe.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Dacă este vorba de DN 7A și este un drum național atunci toate drumurile naționale și reparațiile aparțin de

C.N.A.I. Deci nu putem folosi termenul acesta de “drum național”. Este strada Maleia, din municipiul Petroșani.

DL PREDA:
- Drumurile naționale care tranzitează municipiile sunt în administrarea municipiului. Drumul național DN 66

și drumul național DN 7A sunt predate din anul 1979 municipiului Petroșani. Drumul național se suprapune cu
strada Maleia. Noi nu putem interveni la drumul național decât prin acceptul C.N.A.I.-ului. Noi putem doar să-l
întreținem, să-l reabilităm.

DL PRIMAR:
- Domnilor consilieri, să nu înțelegeți că noi nu vrem trotuare. Și noi vrem trotuare. După ce va fi adjudecată

licitația și se va desemna contructorul, probabil că pe anumite porțiuni unde ne va permite drumul se vor face
trotuare.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Am înțeles.

DL COSNILIER SÎRBU:
- Proiectul tehnic este finalizat?

DL PRIMAR:
- Nu. Licitația este pentru proiectare-execuție, doar D.A.L.I-ul.

DL CONSILIER HUMEL:
- Știm că pe o bună porțiune de drum, după INSEMEX primul pod este strada Vasile Milea de fapt și doar de

acolo putem spune că este strada Maleia. Vreau să știu dacă și acea porțiune este cuprinsă?

DL PRIMAR:
- Proiectul cuprinde strada Vasile Milea și strada Maleia.

DL CONSILIER BUTULESCU:
- Nu mă refer aici doar la acest proiect ci la toate de genul acesta. Ce putem face cu porțiunile de drum unde

nu se pot face trotuare dar totuși circulă și oameni?

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- A spus dl primar că acolo unde drumul permite, se vor face trotuare.

DL PRIMAR:
- Da așa am spus. Noi am fi vrut să facem și piste de biciclete pe acest drum dar nu ne permie drumul.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 450/2022.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
2. Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile de

cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Investiții "Anghel
Saligny", pentru obiectivul de investiții "Reabilitare și Modernizare strada Slătinioara din Municipiul
Petroșani, județul Hunedoara";

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -



Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 451/2022.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
3. Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile de

cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Investiții "Anghel
Saligny", pentru obiectivul de investiții "Modernizare strada Șoimilor din Municipiul Petroșani, județul
Hunedoara";

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Intersecția cu DN 66, cum se va contura acolo? Este o ramificație acolo lângă Brutăria Ted. Acolo nu ar fi

mai indicat o intersecție mai modernă, un sens giratoriu?

DL PRIMAR:
- Nu cred că este o necesitate să facem aici un sens giratoriu la 50 m față de sensul giratoriu de la Kaufland.

Ne putem gândi și ulterior, și putem face acest lucru și din fonduri locale.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 452/2022.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
4. Proiect de hotărâre privind asigurarea finanțării de la bugetul local pentru categoriile de

cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul de stat prin Programul Național de Investiții "Anghel
Saligny" pentru obiectivul de investiții "Modernizare străzi Bucegi, Cârjei, Mureșului, Depoului,
Transilvaniei din Municipiul Petroșani, județul Hunedoara";

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Ieri am fost pe strada Cârjei. Este acolo o porțiune descoperită, mă refer la coducta de gaz. Este o porțiune

de vreo 30 m care nu este prevăzută în proiect. Înainte de a repara drumul ar trebui să prelungim acea conductă
de extindere.

DL PREDA:
- Noi am avut extindere de gaz pe str. Cârjei și str. Bucegi la locuințele sociale, cele din fondul locativ și

soluția dată anul trecut de cei de la gaz a fost de la jumătatea drumului până la capătul străzii. De la jumătate
până la intersecția cu str. Transilvaniei nu ne-au dat soluție motiv pentru care a trebuit să renunțăm la extindere.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Luați legătura cu dl Radermacher.

DL PREDA:
- Această soluție ne-au dat-o cei de la Delgaz. Dacă ei ne dădeau soluția să facem de pe str. Transilvania

duceam pe toată strada conducta, dar nu ne-au dat-o, Dl Radermacher știe foarte bine situația, el a avut
contractul în mână.

DL PRIMAR:
- Feri, tu ai lucrat la gaz și știi că nu se poate modifica soluția tehnică dată de ei. Noi nu am avut nici un

cuvânt de spus. Dl Radermacher știe acest lucru. Nu au vrut să dea soluția decât așa. Nu de noi a depins.

DL CONSILIER GERSCHNER:
- Dacă se repară drumul nu se va mai putea decât peste 5 ani.

DL PRIMAR:
- Se poate face și aerian. Noi nu mai putem face nimic acum deoarece aceasta este soluția pe care ne-au

dat-o cei de la Delgaz.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -



- Abţineri? -
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 453/2022.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului General actualizat, pentru obiectivul de investiții

"Modernizarea străzilor Uzinei, Pomilor, Poenilor, Mărășești din municipiul Petroșani" ca urmare a
aplicării prevederilor O.U.G. nr. 47/2022;

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 454/2022.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Consiliului Local al Municipiului Petroşani în

calitate de coorganizator alături de SC Mioritic Concept S.R.L. la organizarea TÂRGULUI DE CRĂCIUN în
perioada 15 - 30 decembrie 2022.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 455/2022.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local, convocată de

îndată pentru data de 7 decembrie 2022.

Petroşani, 7 decembrie 2022

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
BURDUF MARGARETA

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


